

AMK-DAGSORDEN

| | | | |
|---------------------------|-------------|-------------------------------|-----------------|
| Dato: | 22/05/2018 | Lokale: | Hjaltes have |
| Klokken: | 19:00 | Mødeform: | Bestyrelsesmøde |
| Formand: | Dilan Aksoy | Valg af Ordstyrer: | Tea |
| Næstformand: | | Valg af Referent: | Simon |
| Godkend Dagsorden: | Ja | Godkend tidl. referat: | Ja |

Mødedeltagere: Simon, Nicolai, Dilan, Ellen, Nikoline, Tea, Daniel, Johan, Hjalte

DAGSORDEN OG TILTAG

| Punkter på dagsordenen | Oplægsholder |
|---|---------------------|
| 1. Valg af Næstformand | Dilan |
| 2. Update fra kasseren | Hjalte & Mette |
| 3. Overvågning i vaskeriet | Hjalte |
| 4. Affaldssortering | Tea, Johan & Mette |
| 5. Parametre og specificering af bestyrelsesassistentstillingen | |
| 6. Nye træer | Simon |
| 7. | |
| 8. Evt. | |
| 9. Meddelelser - DUAB organisationsmøde i Maj | |
| Nye tiltagspunkter | Ansvarlig |
| 1. | |
| 2. | |

| Opfølgning på tidligere tiltag | Ansvarlig |
|--|--|
| 1. Fællesrum | Ellen, Nikoline, Arsim & Tea |
| 2. Leje af baren samt Karantæne regler | Dilan & Simon |
| 3. Fornyelse af Kirsten G. | Mette, Ellen, Hjalte, Nicolai, Daniel, Jimmi & Bella |
| 4. Affaldssortering | Tea, Mette & Johan |
| 5. Udendørs overvågning/belysning | Daniel, Simon, Bella & Mette |

YDERLIGERE NOTER OG INFORMATION

Se referat på side 2

AMK-REFERAT

| Punkter på dagsordenen | Konklusion: |
|---|---|
| <u>1. Valg af Næstformand</u> Noter: | Udskudt til næste møde. Tænke. |
| <u>2. Update fra kasseren</u> Noter: | Ikke det store. Kommer med en halvårs gennemgang til næste møde. |
| <u>3. Overvågning i vaskeriet</u> Noter: | Hjalte har snakket med Claus. Der vil komme kamera* op |
| <u>4. Affaldssortering</u> Noter: | Der har ikke været møde siden sidst. Tea har ikke modtaget mål på nogle af skabene. Hun laver et opslag på Facebook. |
| <u>5. Parametre og specificering af bestyrelsesassistentstillingen</u> Noter: Det blev diskuteret om man skulle have en standardiseret kontrakt for en evt projektstilling. | Dilan skal ikke stå for specificering af bestyrelsesassistentstillingen – det er en interesse konflikt. Dilan foreslår at lave posten til en projektstilling. Den kan bruges hver gang der er større projekter, som fx renovering af vejen etc. Det blev besluttet at budgettet til BAS skulle bruges på en fremtidig projekt manager stilling. Johan tager opgaven |
| <u>6. Nye træer</u> Noter: Simon foreslår at der skal plantes træer forskellige steder i gårdene. Pro: <ul style="list-style-type: none"> - Hygge - Skygge - Variation Cons: <ul style="list-style-type: none"> - Det tager solen Johan foreslår at man kan plante hække eller evt. et højbed. | Der bliver lavet et beplantningsudvalg. Udvalget skal varetage de 50000kr der er sat af til beplantning i år. Udvalget bliver: Dilan, Simon, Hjalte, Nicolai og Ellen. |
| <u>7.</u> Noter: | |
| <u>8. Evt.</u> Noter: | |
| <u>9. Meddelser.</u> Noter: DUAB organisationsmøde. Afholdes: onsdag d. 30. maj kl. 17.00 - Tivoli hotel. | Deltagere: Hjalte, Nicolai, Johan, Dilan & Mette |

| | |
|--|--------------------|
| Senest tilmelding: d. 15. maj. | |
| Nye tiltagspunkter | Ansvarlige: |
| 1. Skur/redskab til pant Tjek op på kommunens regler Evt kreativ løsning | Simon |
| 2. Terrasse på kælder | Simon |
| 3. Udendørsbar til Kirsten G | Simon |
| 4. Karantæne regler skal til afstemning | Simon og Dilan |